

AK099/A05/1560/2021

Date : 5<sup>th</sup> October 2021**Title: Company Business Continuity**

Further to previous disclosures on the subject, the Company wishes to update investors that, as of the date of this disclosure, there has been no formal decision from the Oman Power and Water Procurement Company SAOC (OPWP) on the results of the Power 2022 tender which the Company has participated in. As it stands, the Company's Power Purchase Agreement (PPA) is due to expire on 31 December 2021.

Further, OPWP is developing a Spot Market for the wholesale trading of electricity. The Spot Market is expected to go live by end of 2021. The Company appointed an independent consultant to conduct a study to assess the revenues that the Company can expect to generate from the said Spot Market. The study concluded that the level of revenues that the Company can expect to generate from the Spot Market will be negligible and hence will not be economically feasible for the company. Accordingly, the Company will be in a position to continue carrying out business only if the PPA is extended.

Based on the above the Company will assess the impairment of its Property, Plant and Equipment (PPE) and record any necessary adjustment resulting therefrom in the financial statements for the period ended 30 September 2021.

The company will keep following up on the matter and will update the investors on any new developments.

**Abdulla Al Rawahi**  
Chief Executive Officer

**الموضوع: استمرارية أعمال الشركة**

تعقيبًا على بياناتنا السابقة حول الموضوع أعلاه، تودّ الشركة أن تحيط المستثمرين الكرام علمًا أن الشركة العُمانية لشراء الطاقة والمياه ش.م.ع.م. لم تتخذ حتى تاريخه أي قرارٍ رسميٍّ حول نتائج مناقصة الطاقة 2022 التي شاركت فيها شركتنا. وبحسب الوضع القائم إلى الآن، من المقرّر أن ينتهي سريان اتفاقية شراء الطاقة بتاريخ 31 ديسمبر 2021.

علاوة على ذلك، تعمل الشركة العُمانية لشراء الطاقة والمياه على إنشاء سوق فوري لتجارة الكهرباء بالجملة. ومن المتوقع أن يبدأ التداول في السوق الفوري بنهاية عام 2021. ولقد استقدمت شركتنا استشاريًا مستقلًا لإجراء دراسةٍ ترمي إلى تقييم الإيرادات التي من المتوقع أن تحققها الشركة من هذا السوق الفوري. فكشفت الدراسة أن مستوى الإيرادات المتوقع تحقيقه من السوق الفوري سيكون ضئيلاً لذلك لن يكون ذا جدوى إقتصادية للشركة. بالتالي، لن تتمكن الشركة من الاستمرار بأداء أعمالها إلا إذا تم تمديد فترة سريان اتفاقية شراء الطاقة.

واستنادًا إلى ما تقدّم، ستقيّم الشركة حجم انخفاض قيمة ممتلكاتها ومنشأتها ومعداتها وستقوم بقيّد أي تعديل ضروري ناتج عن ذلك في البيانات المالية للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2021.

كما ستواصل الشركة متابعة هذا الأمر، وسيتم إبلاغ المستثمرين الكرام بكافة المستجدات ذات الصلة.